
PROTOKÓŁ Nr  39/10 
z posiedzenia Komisji Zdrowia, Polityki Społecznej i Spraw Rodziny 

Sejmiku Województwa Świętokrzyskiego,  
które odbyło się w dniu 26 maja 2010 r. 

 
 

Obrady Komisji prowadził Pan Marek Bogusławski  –  Przewodniczący Komisji 
Zdrowia, Polityki Społecznej i Spraw Rodziny.  
 
W posiedzeniu uczestniczyli członkowie komisji i zaproszeni goście zgodnie  
z listami obecności (załącznik nr 1 i 2).  
 
Porządek obrad: 
 

1. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia informacji 
Państwowego Wojewódzkiego Inspektora Sanitarnego w Kielcach o stanie 
bezpieczeństwa sanitarnego województwa. 

2. Informacja nt. realizacji Zasania: koordynacja systemów zabezpieczenia 
społecznego w zakresie świadczeń rodzinnych. 

3. Sprawozdanie z realizacji zadań samorządu województwa wynikających 
ustawy z dnia 27 sierpnia 1997 r. o rehabilitacji zawodowej i społecznej oraz 
zatrudnianiu osób niepełnosprawnych za rok 2009. 

4. Sprawy różne. 
 
Na początku posiedzenia Przewodniczący zaproponował przeniesienie punktu  
1. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia informacji Państwowego 
Wojewódzkiego Inspektora Sanitarnego w Kielcach o stanie bezpieczeństwa 
sanitarnego województwa na następne posiedzenie licząc na rozszerzenie go  
o informację nt. sytuacji epidemiologicznej po powodzi. 
Komisja przyjęła tą propozycję jednogłośnie pozytywnie. 
 
Nowy porządek obrad: 
 

1. Informacja nt. realizacji Zasania: koordynacja systemów zabezpieczenia 
społecznego w zakresie świadczeń rodzinnych. 

2. Sprawozdanie z realizacji zadań samorządu województwa wynikających 
ustawy z dnia 27 sierpnia 1997 r. o rehabilitacji zawodowej i społecznej oraz 
zatrudnianiu osób niepełnosprawnych za rok 2009. 

3. Sprawy różne. 
 
 
Ad. 1. 
Informacja nt. realizacji Zasania: koordynacja systemów zabezpieczenia społecznego 
w zakresie świadczeń rodzinnych. (zał. 3) 
 
Wojciech Żelezik – Zastępca Dyrektora Regionalnego Ośrodka Pomocy 
Społecznej zreferował temat zgodnie z załączonym materiałem. 
 
Nie było głosów w dyskusji. Informacja została przyjęta do akceptującej wiadomości. 



Ad. 2. 
Sprawozdanie z realizacji zadań samorządu województwa wynikających ustawy z 
dnia 27 sierpnia 1997 r. o rehabilitacji zawodowej i społecznej oraz zatrudnianiu osób 
niepełnosprawnych za rok 2009. (zał. 4) 
 
Wojciech Żelezik – Zastępca Dyrektora Regionalnego Ośrodka Pomocy 
Społecznej zreferował temat zgodnie z załączonym materiałem. 
 
W dyskusji uczestniczyli: Wojciech Kurek, Wojciech Żelezik, Marek Bogusławski, 
Lech Janiszewski, Marek Gos. 
 
Informacja została przyjęta do akceptującej wiadomości. 
 
Ad. 3. 
Sprawy różne. 
 
Marek Gos – Członek Zarządu zakomunikował Komisji, iż Zarząd przygotowuje 
projekt uchwały w sprawie dofinansowania ludzi najbardziej dotkniętych powodzią, a 
których nie obejmie dofinansowanie rządowe. Przewidują na ten cel kwotę 2 
milionów zł., które pochodzić będą z nadwyżki budżetowej z ubiegłych lat.  
Zauważył też, że jeśli nie zmieni się nic na poziomie ustawowym, nadal nie będzie 
można rozpocząć sensownych działań w celu uniknięcia podobnych (powódź) 
sytuacji w przyszłości. 
Ma nadzieję, że Radni poprą tą inicjatywę. 
 
Igor Ryśkiewicz – Członek Okręgowej Rady Lekarskiej na prośbę 
Przewodniczącego Komisji poinformował, że usługi Świętokrzyskiego Centrum 
Onkologii są na bardzo wysokim poziomie. Najlepszym miernikiem poziomu leczenia 
jest wyleczalność, a ta jest na poziomie europejskim. Restrukturyzacja rozpoczęła się 
z dniem podjęcia decyzji o połączeniu szpitali.  
 
Marek Gos – Członek Zarządu dodał, że jakość usług jest faktycznie bardzo 
wysoka, ponadto Dyrektor Góźdź dał szansę rozwoju swoim pracownikom. Są 
wykształceni, mają specjalizacje. 
NFZ dał szpitalowi bzdurne limity, nie wziął pod uwagę kosztów stałych, przecież tam 
pracuje 1500 osób.  
Muszą koniecznie coś zrobić z pralnią, bo jest do niczego, a planowana w zeszłym 
roku restrukturyzacja nie doszła do skutku, ponieważ zadeklarował się jakiś 
dzierżawca, a później się nie pojawił.  
Trzeba przeprowadzić zdecydowaną restrukturyzację. 
 
Lech Janiszewski – Członek Zarządu powiedział, że kiedyś już przerabiał 
restrukturyzację szpitala i przede wszystkim nie spieszyłby się z cięciami kadrowymi.  
Nie da się ukryć, że sytuacja ogólna jest chora. 
 
W dyskusji uczestniczyli: Alfreda Zawierucha-Rubak, Wojciech Kurek, Marek Gos. 
 
Komisja zgodnie uznała, że głównym złem w całej sytuacji jest NFZ, sztuczny, 
niepotrzebny twór pochłaniający gigantyczne pieniądze, a pozostające resztki 
dzielący według zachcianki. 



 
Na tym posiedzenie zakończono o godzinie 14.45. 
 
 
Protokół sporządziła: 
Daria Biskup – Kozik  
 

Przewodniczący Komisji Zdrowia, 
Polityki Społecznej i Spraw Rodziny 

 
Marek Bogusławski 

 
  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 




